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Abstract (en)
The proposal is for an oil separator, particularly for the gases in the crankcase ventilation of an internal combustion engine. This oil separator has
a filter element 14 through which the vented gases flow and from which the separated oil is returned to the oil tank 4 via an oil return 23. The de-
oiled vented gases are fed to the air intake system of the internal combustion engine. According to the invention, a vacuum generator 11 is provided
and this produces a particular constant vacuum for the extraction of the vented gases. An air de-oiling element 14 is furthermore provided for oil
separation, this element having microfibres which are, in particular, produced from glass fibre material. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Ölabscheider insbesondere für die Gase der Kurbelgehäuseentlüftung einer Brennkraftmaschine vorgeschlagen. Dieser Ölabscheider
weist ein Filterelement 14 auf, welches von den Entlüftungsgasen durchströmt wird und aus dem das abgeschiedene Öl über einen Ölrücklauf
23 in den Ölbehälter 4 rückgeführt wird. Die entölten Entlüftungsgase werden dem Luftansaugsystem der Brennkraftmaschine zugeführt.
Erfindungsgemäß ist ein Unterdruckerzeuger 11 vorgesehen, welcher einen bestimmten konstanten Unterdruck für das Absaugen der
Entlüftungsgase erzeugt. Ferner ist zur Ölabscheidung ein Luftentölelement 14 vorgesehen, welches Mikrofasern aufweist, die insbesondere aus
Glasfasermaterial hergestellt sind. <IMAGE>
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